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Styret i Idrettsrådet i Trondheim  
TK/IF v/ Knut Kvaran 
TRIK v/ Ståle Vaag 
 
Kopi:  
TK/kommunalråd v/Ola B Rise 
TK/IF alle ansatte 
Trondheim bydrift v/ Hanne Arnesen 
TRIK v/ Kjell Bjarne Helland 

Trondheim 14.11.2024 
REFERAT STYREMØTE NR 9/24 
ONSDAG 30. OKT KL 18.00 – 21.35 
STED: IDRETTENS HUS 
Deltakere styret: Anne – Lise Bratsberg Anna Solberg (t.om. sak k 105/24), Øyvind Løkke 
Vie, Jørgen Knapskog, Per Vidar Melkvik, Ingrid Ulvan Olsen, Renate Thorvaldsen Svinning 
(teams), Åse Jacobsen (teams f.o.m sak e 93). 
Deltakere adm: Bjørn Kilskar, Iselin Ra, Linda Marie Skjervold.  
Forfall: Lena Kathrin H Mittet, Pernille Wahlberg, Bård Bredesen 
TK: Knut Kvaran.  
Referent: Iselin Ra 
 
FORMØTE 1855 - 19.25. 
Morten Eliassen fra Idrettsgalla 2025 presenterte prosjektet «Hvordan øke dugnadslysten 
blant frivillige?» 
 
Kl 18.05-18.50 
Sak 
93/24 

Trondheim kommune, info /status i saker 
a. Byrådets budsjettforslag 2025 – HØP 2025-2028.  
b. Salg av Steinerskolen Skansen– kommunalt kjøp til idrett? 
c. MyGame - utvidet strømming i TK anlegg, søknad 15. okt fra div SF 
d. PRIOR nærmiljøanlegg 2025-2026. 

Diskutere prosess i kommunen og koordinering/samkjøring med IRT oppgave 
ref NIF’s lov, og samarbeidsavtale TK – IRT, se sak 97/24 

e. Heimdal Fotball – søknad kommunale anleggsbidrag.  
Spillemiddel søknad ikke klar.  

f. Trondheim Golfklubb – ny leieavtale 
Klubben har bedt om møte med IRT. Hva er status i saken? 

g. Granåsen skytehaller – status 
h. Politiske saker 
i. Annet 

Ranheim og Trygg/lade ønsker refinansiering av lån.  
Trondheim Judokwai SM-søknad– sendt til TrFK for sjekk med hensyn til privat 
lånefinansiering.  

 
Konkl       Til info, se vedlagt notat fra TK/IF 

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.dropbox.com/scl/fo/p8jvua4fd75owvumo7t4k/ACDucXla9FC12VaAS6ppd7M?rlkey=x17dbpkzi86ht0hkd96yu0we6&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/p8jvua4fd75owvumo7t4k/ACDucXla9FC12VaAS6ppd7M?rlkey=x17dbpkzi86ht0hkd96yu0we6&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/umchxqm4noi9zfegf7yp1/AALYKxkgSieldOol3m3Owkg?rlkey=gjo3kaqttwcm498zxsbllm7wb&dl=0
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-8-idrettsrad/#%C2%A78-2:%7E:text=tilsluttet%20et%20idrettsr%C3%A5d.-,%C2%A7%208%2D2.%20Oppgaver,-(1)%20Idrettsr%C3%A5det%20skal
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Kl 19.30-21.00 
Sak  
94/24 

Avklare habilitet 
Melder noen av frammøtte seg inhabil i noen av sakene som skal behandles?  

Vedtak Per Vidar erklærer seg inhabil i sak bydelsbasseng øst. 104/ 24 a.  
Sak  
95/24 

Godkjenning av referat styremøte 8/24 – beslutning 
Kontrollutvalget har fått referatet til uttalelse.   

Vedtak Referat styremøte 8/24 godkjennes med følgende endring i sak 76/24: Anna Solberg 
meldte seg ikke inhabil i sak 86/24.  
  

Sak  
96/24 

Inkludering IL – beslutning 
a. Aktivitetsguide 

Intet til beslutning.  
b. Inkludering IL  

Søknad om midler fra NIF 2025, frist 1. des. 
c. Støtte medlemmer med lav betalingsevne – høst 2024 

Forslag tildeling legges på DB før møtet.  
d. Støtte klubbambassadør  

Intet til beslutning.    
e. Drøfte rutiner og kriterier inkluderingsmidler/ordninger 2025 

IKU innleder. Diskusjon/innspill.  
 

Vedtak 
 
 

a. Til info. 
b. Adm utarbeider og sender søknad. 
c. Tildeling vedtas som foreslått. Det tas 575 000 kr fra LAM med bakgrunn i 

vedtak årsmøte 2024 om bruk av inntil 5% til drift IRT eller felles tiltak IL. Adm 
iverksetter tildelingsbrev og utbetaling snarest.  

d. Til info. 
e. IKU og adm legger fram forslag rutiner og kriterier inkluderingsmidler/ 

ordninger 2025 til beslutning på sty 10/24 – 18. nov. IKU gjennomfører 
risikoanalyse, Anna leder arbeidet.  
 

Sak 
97/24 

PRIOR nærmiljøanlegg 2025-2026 
Diskusjon oppstart prosess, ref. oppgave i lov: 
«Idrettsrådet skal foreta prioriteringer på vegne av idrettslagene, og utarbeide 
langsiktig prioriteringsliste for bygging av idretts- og nærmiljøanlegg..» 

Vedtak AAU kartlegger og etablerer videre prosess fram mot et evt vedtak på årsmøtet.  
 

Sak 
98/24 

Kompetansemidler IRT– tilby førstehjelpskurs til IL i regi av Røde Kors?  
På bakgrunn av konkret henvendelse fra Trondheim Curlingklubb, spørrerunde ute i IL 
og dialog med Røde Kors ønsker adm å drøfte muligheten for å tilby felles 
førstehjelpskurs til alle idrettslag ved bruk av avsatte kompetansemidler. 25 IL er 
interessert i dette hvor de anslår alt fra 5 - 80 personer som kunne tenke seg å delta.  Er 
dette innenfor vedtatte kriterier årsmøte 2018? Informasjon fra adm – diskusjon – 
konklusjon.  

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.dropbox.com/scl/fo/v8hxqrmuiz63p9gg4tbn3/h?rlkey=uxgqsyfz28oyz40sstpcipjsz&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/e7wz2vwcxsxij9vbygw08/Referat-sty-nr-8-24-inkl-vedlegg..pdf?rlkey=yf1591sgk2dmdl4hyzzhol1lq&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/e0un93kabb2ef5dttdlah/AGf1NgKEqnnV_1wO0m0EYGg?rlkey=zgogrwtlpiu11c71quetyahkt&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/yiht0ziqkd7h11o2vcln1/ANJI6cW9oBG79GDKYDNWQso?rlkey=6paw3nqy1qb4frhw9esik2wl5&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/58ny0zm1416fwhugun56a/AEqevteSBv8Xr6WQqQQQXuw?rlkey=9ric05ok1hxpsxvqzszr5drax&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/oz47if0e5yl6ebxk7z3yo/7-3-Disponering-av-kompetansemidler-fra-STIK-vedtak-rsm-te-2018.pdf?rlkey=sxd6r5efrm6vh2k0oam0f2gwf&dl=0
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Vedtak Kompetansemidlene kan benyttes til dette formålet.  
Administrasjonen bes innhente pristilbud fra relevante aktører. Administrasjonen 
orienterer styret, og den endelige beslutningen om hvilken aktør som skal benyttes 
vedtas enten på neste styremøte eller gjennom e-postbehandling i styret. 
   

Sak 
99/24 

Arrangere Idrettsrådet i Trondheim sin idrettsdag/fagdag i 2025? 
Se link til FRID – Iselin har vært i møte med Fredrikstad idrettsråd. 
Informasjon fra adm om tanken rundt, og diskusjon om dette er noe vi kan jobbe videre 
med? 

Vedtak Kompetansemidlene kan brukes til dette formålet. 
Adm utarbeider et forslag til budsjett og foreslår medlemmer til en arbeidsgruppe til 
neste styremøtet. Arrangementet innarbeides i handlingsplanen 2024/2025.   
 

 Innkomne saker fra eksterne til behandling – beslutning 
Sak 
100/24 

Nidaros roklubb – utfordring brygge på Skansen 
Møte avholdt 2. okt med sjøsportmiljøet på Skansen, Trondheim Havn og Trondheim 
kommune. IRT skal organisere nytt møte 11. november kl 1800 der også operativ 
ledelse i Trondheim havn skal delta. Info fra Anne-Lise, Ingrid og Bjørn   

Vedtak Til info 
AAU og adm følger opp saken videre. 
 

Sak 
101/24 

Prioritering av idrettsanlegg i Trøndelag - høring 
Frist 13. desember. Sone-IR involveres.    

Vedtak AAU utarbeider forslag til uttalelse til behandling på styremøte 10/24 – 20. nov. 
 
 

Sak 
102/24 

ATIF og Trondheim Atletklubb ber om møte vedr Leangen aktivitetshus 
 

Vedtak AAU følger opp saken og avtaler møte med klubben. 
Daglig leder inviterer til møte mandag 4. november 
 

Sak 
103/24 

Trondheim Golfklubb ber om møte ang ny leieavtale med TK 
Mer info kommer fra klubben    

Vedtak AAU følger opp saken og avtaler møte med klubben. 
Daglig leder inviterer til møte mandag 4. november.  
 

Sak 
104/24 

Kommunale og fylkeskommunale planer/saker til høring og uttalelse – beslutning 
a. Moholt bydelsbasseng – oppstart regulering 

Utsatt frist uttalelse til 31. okt. Mottatt innspill fra NTNUI.  
b. Rotvoll Øvre – B11-12-13, detaljregulering 

Frist uttalelse 2. des 
c. Rotvoll Øvre – B14, detaljregulering 

Frist uttalelse 2. des 
d. Gentlemen's agreements avtale - TS og TK, revidering høst 2024 

Møte mellom TK, TS, særkreteser og IRT avholdt 27. sept. TK utarbeidet på 

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.frid.no/post/program-for-fredrikstadidrettens-idrettsseminar-2024-kompetanse-verdivalg-og-utvikling?fbclid=IwY2xjawFgjvhleHRuA2FlbQIxMAABHaOjBWn-SWAzOTMVRcoNKoUQaOZ8m-2LM2PFYmPsgwnwnT5cK6uM3tzoew_aem_FAJyWI3n0tIUX7NLNNaAHQ
https://www.dropbox.com/scl/fo/4n2s48qbei5uxok9x35bk/ACYP9IWqLCFdDKiv6Bw4Dts?rlkey=fox6bct29pm0qfekibytuwj4y&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/4n2s48qbei5uxok9x35bk/ACYP9IWqLCFdDKiv6Bw4Dts?rlkey=fox6bct29pm0qfekibytuwj4y&dl=0
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bakgrunn av dette forslag justert avtale. Adm avholdt møte SK’er 23. okt og 
dialog med friidrettskretsen 24. okt. Idrettens innspill til forslag avtale ble sendt 
25. okt. 

e. PS - samarbeidsavtale TK – IRT, utkast saksframlegg og avtale 
Uttalelser sendt 10. okt og 14. okt 

Vedtak a. Adm utarbeider og sender uttalelse.  
b. AAU og adm utarbeider forslag uttalelse til behandling på sty 10/24 – 20. nov. 
c. AAU og adm utarbeider forslag uttalelse til behandling på sty 10/24 – 20. nov. 
d. Til info. 
e. Til info. 

      
 
Sak 
105/24 
 
Vedtak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Pågående saker til behandling/vedtak – info og beslutning 
a. Sak 122/21. Møte med statsforvalteren 

Statsforvalteren er forespurt om møte en gang etter 6. mars.   
Saker vi har spilt inn til møtet:  
- inkluderingsarbeid for barn og unge, økonomiske barrierer for barn og unge, 
arealpolitikk og ønske om endringer i plan- og bygningsloven. Intet nytt. 
 
Til info. Saken avsluttes inntil videre.  
 
Sak 4/22. Kommunal støtte ulike arrangement 
Status fra arbeidsgruppe (Åse, Lena og Bjørn). Saken må ses i lys av arbeidet 
med ny arrangementsstrategi i Trondheim, PS 21/24 23. jan om håndball-VM 
og behov for arrangementsselskap i Granåsen. Problemstilling fra Vestbyen IL 
tas med i det videre arbeid. Intet nytt. 
 
Til info.  
 

b. Sak 84/23l. Møte med KLP 
Oppfølging inn mot KLP etter NIPA 2023 vedr KLP bidrag / støtte i utvikling 
av idrettsanlegg / idrettsanlegg som del av næringsareal i utbyggingsprosjekter.  
AAU jobber for å få avtalt et møte. Intet nytt  
 
Til info. Saken avsluttes inntil videre. 
 

c. Sak 92/23. Langeland & Schei – lokaler Reina 
Etablere midlertidig aktivitet i eksisterende verkstedlokaler, et mangfold av 
egenorganiserte aktiviteter? Dora Eiendom eier lokalene. Status fra adm vedr 
kontakt / oppfølging. Intet nytt 
 
Til info. Saken avsluttes inntil videre.  
 

d. Sak 18/14 KPA - sluttbehandling 
Møte med IL avholdt 20. mars. Se vår uttalelse sendt 8. april, samt mange 
innsigelser fra statsforvalteren, uttalelse fra fylkesdirektøren og Nyhavna 

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.dropbox.com/scl/fo/4n2s48qbei5uxok9x35bk/ACYP9IWqLCFdDKiv6Bw4Dts?rlkey=fox6bct29pm0qfekibytuwj4y&dl=0
https://www.dropbox.com/sh/flxlpd09n63xw2m/AAAaMoqp9dxhU-qCINhl3IJta?dl=0
https://trondheim.innsynsportal.no/application/getMoteDokument?dokid=500105809-272698
https://www.dropbox.com/scl/fi/2p5jol15wc4yndy8nxzl9/Arrangement-kostnad-leie-av-sv-mmehall-i-Trondheim-Vestbyen-IL.pdf?rlkey=e29w64vruqmiaufwywtzit9uu&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/58pyqfsu5d3im3qkojd02/h?rlkey=u2fkt3zdxm0txkvad4iv2izwh&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/0a65hqqqohi6e24ss745k/AD_9L0GzTHCVpSX-Fdt-9AM?rlkey=hj26gz3oag5esczfaxiey7q4u&dl=0
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utvikling. Se vår uttalelse 170524 til sluttbehandling av saken. Saken ble 
sluttbehandlet i bystyret 24. okt 24 PS 0179/22  
 
Til info. Saken avsluttes. 
 
Sak 20/25 Kommunikasjonsstrategi IRT – videre arbeid 
Styreleder har utarbeidet forslag kommunikasjonsstrategi pr 10. juni. AU hadde 
ikke rukket å sluttføre endelig forslag til behandling i møtet. 
 
AU bearbeider dokumentet og legger fram forslag til sluttbehandling på 
styremøte 10/24 – 20. nov.    
 

e. Sak 44/24. Trondheim Rideklubb – konflikt vedrørende avtale om bruk av 
Bratsberg ridesenter 
Møte avholdt med TrIK og Trondheim Rideklubb 7. mai. Ingrid og Bjørn 
deltok. TrIK har invitert til et møte med Bratsberg Ridesenter, Trondheim 
Rideklubb og Trøndelag Rytterkrets der vi også deltar. Nytt i saken er at 
Bratsberg ridesenter er lagt ut for salg for drøyt 20 mill. Det er nå mest aktuelt å 
vente til anlegget er solgt og deretter ta møte med ny eier. TrIK har i august 
avholdt møte med eier av ridesenteret og er i gang med å utarbeide en ny 
leieavtale. Lite sannsynlig med salg av senteret. Det jobbes med ny avtale, men 
forhandlingene mellom partene har dessverre stanset opp.  
 
Til info. Ingrid og Bjørn følger opp saken videre fra vår side.  
 

f. Sak 55/24. 130 mill fra KUD - Ekstrainnsats for deltakelse i IL   
Fordeling rapportert til TrIK / NIF via Sportsadmin 27. sept. 
 
Til info. Saken avsluttes. 
 

g. Sak 57/24. Hvordan øke dugnadslysten blant frivillige? 
Prosjekt med/for IL i regi av TrIK fram mot idrettsgallaen (IG) 2025, ber om 
innspill. Videre oppfølging fra vår side etter dagens møte med prosjektleder. 
Det jobbes med tre ulike prosjekter. 
 
IRT avventer videre oppfølging inntil vi har mottatt mer informasjon fra 
prosjektleder om de ulike prosjektene. 
 

h. Sak 65/24. Ildsjel Trondheim 2024 
Gratulasjonsbrev sendt med kopi til Trøndelag idrettskrets 24. sept 
 
Til info. Saken avsluttes. 
 

i. Sak 70/24/f. Sluppenbølgen – mulighetsstudie rehabilitering 
Møte med Statens vegvesen og Multiconsult avtalt 31. okt kl 13.00.  
 

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://trondheim.innsynsportal.no/motekalender/motedag/500263/sak/5003227
https://www.dropbox.com/scl/fi/iqpnvqgtskijlf57qqt20/Kommunikasjonsstrategi-IRT-utkast-pr-100624.docx?rlkey=fnup1r583sx689yuzpub47lv6&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/p8jvua4fd75owvumo7t4k/ACDucXla9FC12VaAS6ppd7M?rlkey=x17dbpkzi86ht0hkd96yu0we6&dl=0
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Til info.  
   

j. Sak 73/24. Budsjettinnspill TK 2025 – HØP 2025-2028 
Vårt budsjettinnspill ble sendt byrådet 20. sept. Byrådet forslag. Anne-Lise har 
bedt om møte med politiske partier i uke 45. Drøfte og beslutte vår strategi / 
fokus i møte med politikerne.  
 
Fokus på å få innarbeidet investeringstilskudd til et privat anlegg i 2025. 
Positivt at tilskudd til idrett er foreslått opprettholdt på 2024-nivå. 
Argumentere for økt behov for inkluderingsmidler? 
 
 

k. Sak 80/24. PRIOR 2025-2026 – rullering høst 2024 
Status i arbeidet, evt føringer. Rullering av lista er iverksatt og sendt ut til 
SF/SK. Frist er 1. nov. 
 
Til info. 
 

l. Sak 81/24. Handlingsplan IRT 2024-2025 – sluttbehandling 
AU og adm hadde ikke rukket å utarbeide endelig handlingsplan til beslutning. 
 
AU og adm jobber videre med endelig forslag som legges fram til 
sluttbehandling på styremøte 10/24 – 20. nov.    
 

m. Sak 82/24. Diskgolf – anleggssituasjon og samarbeid 
Vi har avholdt separate møter med Nidaros Diskgolfklubb og Trondheim 
Frisbeeklubb angående saken. Det ble deretter gjennomført møte med alle 
diskgolfklubbene (NTNUI deltok ikke), NAIF og Trondheim kommune 14. okt. 
Se referat fra møtet. 
 
Til info. Saken avsluttes inntil videre. AAU følger opp saken ved behov. 
 

n. Sak 83/24. Kommunale midler – hovedrunde 2024 
Vår innstilling ble sendt kommunen 18. okt. Det ble i ettertid oppdaget feil som 
er rettet opp. Korrigert innstilling ble sendt 21. okt.  
 
Til info. Saken avsluttes. 
 

o. Sak 84/24. Kommunal arrangementsstøtte 2. halvår 2024 
Vår innstilling ble sendt kommunen 19. sept. 
 
Til info. Saken avsluttes. 
 

p. Sak 85/24. Kommunal støtte utstyr private anlegg 2024 
Vår innstilling ble sendt kommunen 19. sept. 
 

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.trondheim.kommune.no/tema/politikk-og-planer/budsjett-regnskap-og-rapporter/handlings-og-okonomiplan-budsjett/
https://www.dropbox.com/scl/fo/0ph7ew35l3r8jozkg6zsa/AE2zVf9LmJhSmVgys-FGEF8?rlkey=l9dxgv751x70zi0er234f14h3&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/hpezi7yso3rlzl0ug8ksa/Handlingsplan-IRT-2024-2025-etter-strat.saml-250624.xlsx?rlkey=gp1spfy80xmq99jcz51nxfxhy&dl=0
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Til info. Saken avsluttes. 
 

q. Sak 86/24. Trondheim kommunens idrettsstipend 2024 
Vår innstilling ble sendt kommunen 27. sept. 
 
Til info. Saken avsluttes. 
 

r. Sak 87/24. Lokale aktivitetsmidler (LAM) 2024 
Status i arbeidet. 
 
Ref vedtak på årsmøtet 2024 om at IRT kan benytte inntil 5 % av LAM til drift 
og felles tiltak for idretten. Med bakgrunn i dette benytter IRT 575 000 kr fra 
LAM 2024 til styrking av inkluderingstilskudd til idrettslagene. IRT benytter 
ikke noe LAM til drift eller andre felles tiltak i idretten i 2024. 
 

s. Sak 88/24. Forslag justeringer tilskudd til nasjonalanlegg og til 
idrettsanlegg for internasjonale mesterskap. 
Se høringsbrev på DB. Frist 4. des. 
 
AU legger frem forslag til neste sty 10/24 – 20. nov 
  

Sak 
106/24 

Saker fra adm og styret – til info 
a. Inkludering IL 

Iselin informerer 
- Samling i Bodø 23.-24. sept, Renate og Linda deltok 
- Arbeidsgruppe digitalverktøy kasse for Inkludering i IL – regi av NIF 
- FinnFramFest blir gjennomført 6. april, hold av dato og evt rigging 5. april. 
Oppstartsmøte er gjennomført 28. okt. 
- NIF webinar inkludering 11. nov 
- Annet 

b. Aktivitetsguide 
Linda informerer 
- Status aktiviteter oktober 
- Nyansatt aktivitetsguide, Nazifa 
- Samling i Bodø 24. sept  
- IMDI-fagverksted 15.-16. okt Clarion Hotell Trondheim.  

c. Lade idrettspark – statusmøte brukere 24.10. Utvikling og drift    
Se referat. 

d. Banefordeling vinter 24-25 avholdt 30. sept 
e. Trondheim Sandvolleyballklubb – planer sandhall 

Info fra møte med klubben og TK 26. sept 
f. Trondheim Judokwai – planer nytt anlegg 

Info fra møter med klubben 30. sept (AAU) og 29. okt.(adm). 
g. Toppidrettsforum Sør – besøk Trondheim kommune 25. sept 

Se referat. 
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h. Søknad om kommunal tilskudd til drift og inkluderingsarbeid IRT 2025
Sendt Trondheim kommune 17. okt.

i. Nasjonal IR- og anleggskonferanse Gardermoen 19. – 20. okt
Anne-Lise, Per Vidar, Iselin, Linda og Bjørn deltok

j. DL-samling Gardermoen 18. sept
Bjørn og Anne-Lise deltok.

k. Folkehelsekonferanse Tønsberg 23. okt
Linda holdt innlegg 23. okt til «for-konferanse» - En leken idrett gir god
folkehelse!

l. Trønderidrettens møteplass Steinkjer 26. okt
Noen som deltok?

m. Svømmehallfordeling Trondheim 2025/2026 – del 1
Avholdes 18. nov. Anne-Lise og Bjørn deltar

n. Årshjul/oversikt over tilskuddsordninger for IL
Status i arbeidet fra Iselin og Øyvind.

Vedtak a-n. Til info.

Sak 107/24 – Eventuelt 

Oppdatere møteplan 2024-25 
a. Idrettens Hederskveld 1. nov – info om hvem som deltar på middag.
b. Anleggsseminar Trøndelag - Scandic Nidelven 2. nov.

Anne-Lise holder innlegg. Hvem andre deltar fra oss?
c. Idrettsgalla 2025 – info / hvem ønsker å være med?

Skjema for påmeldingen fra adm kommer.

Vedtak a-b. Til info.
c. Påmeldingsskjema sendt 30. okt med frist for tilbakemelding 4.11.

Merk:  
Kopi av alle referat, uttalelser og sakspapirer legges fortløpende på dropbox. Meld tilbake 
hvis det er sakspapirer dere savner. 

Møteplan IRT 2024-2025 
Handlingsplan IRT 2024-2025 (under arbeid) 

Anne-Lise Bratsberg /s/   Bjørn Kilskar 
leder Idrettsrådet i Trondheim daglig leder 
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NOTAT
Tema Innspill til idrettsrådets møte 30.10.24, Sak 93/24

Dato 29.10.2024

Til Idrettsrådet i Trondheim

Fra Enhet for idrett og friluftsliv, Trondheim kommune

Kopi Kommunaldirektør for kultur og idrett
Byråd for kultur, idrett og friluftsliv

a. Byrådets budsjettforslag 2025 – HØP 2025-2028

Idrettsrådet finner byrådets forslag til Handlings- og økonomiplan 2025-2028, budsjett 2025, ved å

følge lenken

b. Salg av Steinerskolen Skansen– kommunalt kjøp til idrett?

Finansbyråden har svart idrettsrådet som følger:

Fra: finans byråd <finans.byrad@trondheim.kommune.no>

Date: tir. 8. okt. 2024 kl. 14:34

Subject: Re: Steinerskolen sitt bygg på Skansen skal selges. Ideelt for idretten - kommunen bør sikre

seg bygget.

To: Kilskar, Bjorn <Bjorn.Kilskar@idrettsforbundet.no>

Cc: siri-amundsen.rasmussen@trondheim.kommune.no

<siri-amundsen.rasmussen@trondheim.kommune.no>, Ola By Rise

<ola.by.rise@trondheim.kommune.no>, kultur-idrett-friluftsliv.byrad@trondheim.kommune.no

<kultur-idrett-friluftsliv.byrad@trondheim.kommune.no>, Marius Austeen

<marius.austeen@trondheim.kommune.no>, Knut Kvaran <knut.kvaran@trondheim.kommune.no>,

albrats <albrats@online.no>

Vi takker for henvendelsen.

Investeringsbudsjettet for 2025 er allerede lagt fra byrådets side og det et er i utgangpunktet ikke

aktuelt for kommunen å gå inn i et slikt prosjekt på nåværende tidspunkt.

c. MyGame - utvidet strømming i TK anlegg, søknad 15. okt fra div SF

Byråd for kultur, idrett og friluftsliv planlegger å legge frem en sak for bystyret som svar på søknaden.

IRT vil få denne saken til uttalelse.

Til orientering så har det vært tett dialog mellom IF, IT Digital (kommunens IT-tjeneste), Tietoevry

(som kommunen har rammeavtale med) og MyGame, i løpet av høsten. MyGame har tatt kostnaden

med utvidelse av kommunens Idrettsnett (et fibernett kommunen kommunen har nå har laget for å

håndtere behovet for medias oppkobling på fiber under VM på Ski i Granåsen). Dette fibernettet

Vedlegg 1.

https://trondheim.kommune.no/tema/politikk-og-planer/budsjett-regnskap-og-rapporter/handlings-og-okonomiplan-budsjett/


belaster ikke kommunens ordinære nett der 15.000 ansatte er tilkoblet. Idrettsnettet er nå lagt fram

til følgende haller, hvor MyGame nå vil streame voksenidrett innenfor basket, håndball og ishockey

(jf. kommunes avtale med disse forbundene): Leangen Bydelshall B, Munkvollhallen, Åsveihallen,

Husebyhallen, Leangen Arena.

IF er også kjent med at det streames fra CSK sin hall(er), og at idrettslaget har åpnet opp for

streaming av følgende serier i inneværende sesong (2024/25): Bringserien (16 år), Bylagsturnering

(15 år), som IF tidligere har orientert IRT om.

d. PRIOR nærmiljøanlegg 2025-2026.

Diskutere prosess i kommunen og koordinering/samkjøring med IRT oppgave

ref NIF’s lov, og samarbeidsavtale TK – IRT, se sak 97/24

Det har vært en utfordrende budsjettprosess for IF når det gjelder midler til nærmiljøanlegg. Etter at

midlene først var tatt ut av byrådets forslag til budsjett klarte imidlertid byråden for kultur, idrett og

friluftsliv å få videreført 3,7 millioner i investeringsmidler i HØP. Byrådet har imidlertid satt som

premiss at IF må forholde seg til de driftsmidlene som nå er lagt for fireårsperioden. Dette vil være

en begrensende faktor for disponeringen av investeringsmidlene.

I byrådets forslag til handlings- og økonomiplan foreslås det å videreføre satsingen på oppgradering

og etablering av kommunale lekeareal, jf. vedtatt Handlingsplan for kommunale leke- og

aktivitetsarealer, sak 285/23. I samme periode er det nå foreslått å videreføre 3,7 millioner kroner

årlig til nærmiljøanlegg.

Kommuneadministrasjonen ved Enhet for idrett og friluftsliv og Kommunalteknikk sin fagavdeling for
Byrom og grønnstruktur har gjennom mange år jobbet med en bedre samordning for koordinering
av utviklingen av nye lekeplasser, parkanlegg og nærmiljøanlegg. Som en følge av bystyrets vedtak i
handlings-og økonomiplan 2023-2026, om 40,7 millioner kroner til oppgradering og etablering av
kommunale lekeareal, ble det inngått et samarbeid mellom Kommunalteknikk og Enhet for idrett og
friluftsliv om en helhetlig plan og utvikling av områdene; Handlingsplan for lek og aktivitet, for å få et
mer komplett tilbud for innbyggerne i alle aldre og attraktive møteplass for nærmiljøet. Et svært
viktig aspekt med dette samarbeidet er det økonomiske gevinsten for kommunen med en samtidig
tilrettelegging av lekeplasselementer og nærmiljøanlegg.

I sak 285/23, Handlingsplan for leke- og aktivitetsarealer beskrives en strategi for at hele byens
befolkning skal få tilgang til attraktive leke- og aktivitetstilbud, og at det bør være minst ett slikt areal
i hver skolekrets. Arealer for lek og aktivitet bør samlokaliseres, ha stor variasjon i tilbud, og være
tilrettelagt for ulike typer aktiviteter og alle aldre. Stedene bør i tillegg fungere som møtesteder for
alle og være godt tilrettelagt for generasjonsmøter. I saken beskrives kriterier som er benyttet ved
prioritering. De prioriterte skolekretsene samles i tiltakspakker på 3-4 anlegg hvor tiltakspakke 1 er
delvis ferdigstilt, tiltakspakke 2 under arbeid og tiltakspakke 3 i sluttfasen på detaljprosjekteringen og
planlegges realisert i 2025.

Tiltakspakke 1 består av leke-og aktivitetsarealer i fire skolekretser; Tanem, Sørborgen, Kattem og
Vikåsen. De to første er rene lekeareal i regi Kommunalteknikk, med de to siste er aktivitetsparker for
lek og aktivitet i samarbeid mellom Enhet for idrett og friluftsliv (budsjettpost for nærmiljøanlegg).
Kattem (Uståsen) og Vikåsen (Reppe) er nylig ferdigstilt, og vil bli offisielt åpnet høsten 2024.

Tiltakspakke 2 består av skolekretsene Flatåsen, Nardo og Nidarvoll. Aktivitetsparkene på Flatåsen og
Nidarvoll er under etablering, og Nardo er planlagt med oppstart høsten 2024.
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Tiltakspakke 3 består av skolekretsene Romulslia, Hoeggen/Steindal og Blussuvoll. Disse prosjektene
er tilnærmet ferdigprosjektert og vil sendes ut på anbud i løpet av høsten.

Tiltakspakkene 1 og 2 er finansiert innenfor de vedtatte budsjettene for 2023 og 2024.

Tiltakspakke 3 er planlagt realisert i 2025. Tiltakspakken er prosjektert ut fra de budsjettrammene
som lå inne for 2025 i vedtatt Handlings- og økonomiplan 2024-2027 for nærmiljøanlegg.
I prosjekteringen har det vært medvirkningsmøter med alle skoler i hvert nærområde, og det er en
forventning i nærområdene til tiltak som planlegges realisert innenfor tiltakspakkene.
Konsekvensen ved kutt i budsjettrammen for nærmiljøanlegg vil medføre betydelige endringer i de
planlagte prosjektene. Ettersom “alt henger sammen med alt” i en slik aktivitetspark vil det i ytterste
konsekvens bli nødvendig med omprosjektering av hele aktivitetsparker, som videre kan medføre
betydelige kostnader og forsinkelser.

Formannskapet vedtok som del av sak 391/20, at planlegging av nye nærmiljøanlegg gjøres i tråd
med oppfølgingspunkter i Plan for friluftsliv og grønne områder, og at lokalisering av nye anlegg
gjøres gjennom bruk av planens dekningskart og avstandskrav. Bystyret vedtok 31. august, sak
126/23, en ny revidert Kommunedelplan for friluftsliv og grønne områder der det blant annet ble
løftet frem følgende utfordring beskrevet i dette vedtatte oppfølgingspunktet:
“Budsjettrammer for nærmiljøanlegg: Dagens forventninger og krav i forhold til funksjonalitet,
estetikk, lyssetting og opparbeidelse av omkringliggende areal medfører at anlegg over tid har blitt
vesentlig dyrere. I tillegg skal etablering av nærmiljøanlegg også vurderes i tilknytning til skolegårder,
og ikke bare i friområder som tidligere. Dette medfører større behov for etablering av nye anlegg, noe
som medfører behov for økte investeringsmidler.”

Med dagens budsjett er det svært begrensede muligheter til å følge vedtatte strategier og planer.

Nærmiljøanlegg utløser som oftest ut statlige spillemidler på prosjektene, som da benyttes til
delfinansiering av prosjektene, dvs. medfører mindre låneopptak for kommunen.

Byråden for kultur, idrett og friluftsliv planlegger å legge frem en lignende sak som tidligere år om

bruk av nærmiljømidler 2024 og planlagt bruk 2025 (ala sak12/24). En skisse til saksframlegg vil bli

oversendt IRT for uttalelse.

e. Heimdal Fotball – søknad kommunale anleggsbidrag

Lenket svar på søknaden er oversendt Heimdal fotball fra kommunen.

f. Trondheim Golfklubb – ny leieavtale

Klubben har bedt om møte med IRT. Hva er status i saken?

IF har ikke kjennskap til akkurat hva Trondheim golfklubb ønsker å drøfte med idrettsrådet, men

generelt, Jf. samarbeidsavtalen, ber IF alle idrettslag om tett dialog med idrettsrådet når det gjelder

tematikk som også berører andre idrettslag. I dette tilfellet kan det nok være grensesnittet mot

Trondhjems skiklub og deres gruppe Bymarksveteranene, som Trondheim golfklubb ønsker å drøfte

med IRT. IF har hatt god dialog med Trondhjems skiklubb våren 2024 om situasjonen knyttet til

garasjen på Sommerseter.

Status på saken om en ny avtale med Trondheim golfklubb er at kommunen avventer tilbakemelding

fra klubben på forslag til ny avtale. Kommunedirektøren hadde planlagt et saksframlegg om avtalen

før parlamentarismen ble gjeldende. Om det nå er aktuelt for byråd for kultur, idrett og friluftsliv å
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bestille en sak om tematikken så langt ikke drøftet med byråden. Slik kommunadministrasjonen

vurderer er det primære en inngåelse av avtalen fra Trondheim golfklubb sin side.

Kommuneadministrasjonen hadde sist møte med Trondheim golfklubb 13. mai. I møtet la

golfklubben frem behovet for en forankring hos klubbens medlemmer, før fremleggelsen av en

politisk sak - endelig inngåelse av ny avtale. Kommunen har etterspurt tilbakemelding fra Trondheim

golfklubb på følgende datoer: 28. mai, 5. august, 11. oktober.

Bystyret behandlet 12.6.24, sak 138/24, Investeringer og driftsprosjekter innenfor idrettsområdet

2024 - vedtatte prosjekter og prioriteringer framover. Som del av vedtaket prioritert bystyret

relokalisering av varmegarasje, fra Sommerseter* på 18. plass (sist) for prosjekter innenfor

idrettsområdet, som er i tråd med politiske føringer, som ennå ikke er realisert, trenger videre

finansiering, og prosjekter som ikke er del av vedtatt handlings- og økonomiplan.

18 Relokalisering av
varmegarasje, fra
Sommerseter*

Trondhjems skiklubb
/Bymarksveteranene

ny i 2024

*Et tilskudd fra kommunen er kommunale driftsmidler, ikke kommunale investeringsmidler.

Relokalisering av varmegarasje, fra Sommersetra
Kommunedirektøren planlegger å legge frem formannskapssaken Orientering om forslag til ny
leiekontrakt med idrettslaget Trondheim Golfklubb i løpet av mai/juni 2024.
Som del av saken foreslår kommunedirektøren en fremtidig relokalisering av Bymarksveteranene ved
Skistua der Trondheim Skiklubb leier klubblokaler av Stiftelsen Skistua, da Skiklubben i dag har sin
hovedaktivitet i denne øvre delen av marka. En forutsetning for en slik relokalisering er imidlertid at
Bymarksveteranene har tilgang til en varmgarasje der de kan videreføre sin aktivitet som de nå har i
garasjen på Sommersetra. Kommunedirektøren foreslår at Trondheim golfklubb overtar hele
garasjeanlegget på Sommerseter etter at man har fått på plass en relokalisering av
Bymarksveteranene tilknytning til Skistua,

Et grovt kostnadsestimat for å etablere en varmgarasje på skistua er 7 millioner kroner (eks. mva). I
estimatet er det inkludert administrasjon av prosjektet, prosjektering, byggeledelse og noe teknisk
utrustning i bygget som VVS og elektro. Det er også lagt inn om lag 1 millioner kroner (eks. mva.) for
utendørs grunnarbeid, VA og el. Det er imidlertid mange usikkerheter knyttet til kostnadsestimatet
slik som hvor garasjen skal stå, grunnforhold, avstander for tilkobling til vann og avløp, strøm, og
hvor mye teknisk utrustning det skal være i garasjen.

IF sendte følgende epost til Trondheim golfklubb 13. april:

Fra: Knut Kvaran <knut.kvaran@trondheim.kommune.no>
Date: lør. 13. apr. 2024 kl. 14:17
Subject: Re: Ny leieavtale med Golfklubben
To: <chrissmeby@gmail.com>, <jan@golfklubben.no>, <styret@golfklubben.no>
Cc: Helge Grenne <helge.grenne@trondheim.kommune.no>, Eigil Kosi Jaren
<eigil.kosi.jaren@trondheim.kommune.no>, Anita Eidem Kristiansen
<anita.eidem.kristiansen@trondheim.kommune.no>
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Hei. Enhet for idrett og friluftsliv beklager at vi ikke kommer tilbake til dere før nå.

● IF ved Eigil Kosi Jaren vil henvende seg til golfklubben angående en befaring i løpet av neste
uke.

● Det er fint om goflklubben raskt avklarer spørsmålet knyttet til mva. i dialog med Anita Eidem
Kristiansen ved Eierskapsenheten

● Som Enhet for idrett og friluftsliv tidligere har løftet frem i våre møter, så vil
kommunedirektøren legge frem en politisk sak Orientering om forslag til ny leiekontrakt med
idrettslaget Trondheim Golfklubb der avtalen blir lagt frem for politisk nivå. Vi er nå helt i
sluttfasen med saksframlegget, og vil når den er klar, ila de nærmeste ukene, sende den til
dere, idrettsrådet i Trondheim og Trondhjems Skiklubb (Bymarksveteranene) slik at
idrettsrådet kan komme med en samlet uttalelse fra idretten i saksframlegget.

● Kommunedirektøren kan ikke på nåværende tidspunkt gi noen tidslinje knyttet til bruk av
garasjen/flytting av markaveteranene, og Enhet for idrett og friluftsliv mener at " Ved en
eventuell relokalisering av Bymarkveteranene vil Leietaker kunne disponere hele Garasjen" er
det som kan avtalefestes på nåværende tidspunkt. Så vil det være mulig for golfklubben, og
andre berørte av avtalen, og løfte frem sine behov inn til idrettsrådet og som vedlegg til
saksframlegget, og evt direkte til politisk nivå etter at saken blir lagt ut på kommunens
innsynsløsning om lag en uke før den kommer til politisk behandling i formannskapet.

I saksframlegget vil kommunedirektøren skrive noe på linje med dette under om garasjen (ber om at
golfklubben holder dette internt inntil videre):

Garasjen - relokalisering av Bymarksveteranene
I saksframlegget fra 2003 står det som følger om garasjen:
"“I avtalen fremgår ikke dato for overtagelse av de deler av bygningene som i dag benyttes som
rodestasjon. Dette gjelder dog ikke låven som er første prioritet i forhold til forestående
rehabilitering, og som forutsettes helt og fullt frigitt til golfklubben innen 1. juli i år. I påvente av
nærmere avklaring om ny rodestasjonsstruktur, vil driftsansvarlige fra kommunen og golfklubben
fortsette sitt sambruk av lokalene og arealene på Sommerseter i henhold til dagens praksis.

Bymarksveteranene har så langt delvis hatt sitt tilhold i låven og gulstua. Når låven nå skal fristilles
for golfklubben og rehabiliteringsarbeid, vil garasjen være et naturlig utgangspunkt for
Bymarksveteranene sin virksomhet. Det er noe av grunnen til at garasjen først kan overtas når
rodestasjonen flytter ut og grunnlaget for virksomhet ikke lengre er tilstede. Da vil kommunens
virksomhet være lokalisert i utkanten av området, med fortsatt rett til bruk av nødvendige arealer for
driftsoppgaver samt utøvelse av vedlikeholdsansvaret for tømmervelteplassen.”

Bymarksveteranene har som beskrevet i saksframlegget fra 2003 hatt en langvarig tilstedeværelse på
Sommerseter. Trondhjems Skiklub startet den frivillige gruppen Bymarkveteranene i 1990 og i 2020
feiret de 30 år. De bidrar med skjøtsel av marka i tett dialog med IPS, rydding av skiløyper og stier, og
de bygger broer, benker og bord. Som det beskrives i saksframlegget fra 2003 hadde de tidligere
tilhold også i Gulstua, men i den senere tiden har de flyttet ut derfra og har nå sitt tilhold med
varmestue og verksted i garasjen.

Trondheim golfklubb har imidlertid stort behov for å ta over hele garasjen for å ha tilstrekkelig
oppstillingsplass og verkstedfasiliteter for maskinparken de trenger for å drifte sitt baneanlegg.
Kommunedirektøren foreslår derfor i denne saken at Bymarksveteranene reetableres ved Skistua der
Trondheim Skiklubb leier klubblokaler av Stiftelsen Skistua i byggets 2. etasje. Det er selskapet Mojo
som leier lokalene i 1. etasje og driver kaféen. Trondheim skiklubb er positiv til en slik relokalisering i
tilknytning til Skistua, da Skiklubben i dag har sin hovedaktivitet i denne øvre delen av marka. En

https://docs.google.com/document/d/1Klvwr8sN4pIWmUOTxquJsB_XLn3U3W1r/edit?usp=drive_link&ouid=115874348769348835305&rtpof=true&sd=true
https://skiklubben.no/frivillig/bymarkveteranene/
https://www.facebook.com/watch/?v=994226947749741
https://www.facebook.com/watch/?v=994226947749741
https://skiklubben.no/
https://w2.brreg.no/enhet/sok/detalj.jsp?orgnr=988029289
https://www.mojoevent.no/skistuasite
https://skiklubben.no/skistua-kafe-apent-hver-dag/


forutsetning for en slik relokalisering er imidlertid at Bymarksveteranene har tilgang til en
varmgarasje der de kan videreføre sin aktivitet som de nå har i garasjen på Sommersetra.

Kommunedirektøren foreslår at Trondheim golfklubb overtar hele garasjeanlegget etter at man har
fått på plass en relokalisering av Bymarksveteranene tilknytning til Skistua, da Skiklubben i dag har
sin hovedaktivitet i denne øvre delen av marka. En forutsetning for en slik relokalisering er imidlertid
at Bymarksveteranene har tilgang til en varmgarasje der de kan videreføre sin aktivitet som de nå har
i garasjen på Sommersetra.

Et grovt kostnadsestimat for å etablere en varmgarasje på skistua er 7 millioner kroner (eks. mva). I
estimatet er det inkludert administrasjon av prosjektet, prosjektering, byggeledelse og noe teknisk
utrustning i bygget som VVS og elektro.
Det er også lagt inn om lag 1 millioner kroner (eks. mva.) for utendørs grunnarbeid, VA og el. Det er
imidlertid mange usikkerheter knyttet til kostnadsestimatet slik som hvor garasjen skal stå,
grunnforhold, avstander for tilkobling til vann og avløp, strøm, og hvor mye teknisk utrustning det
skal være i garasjen."

g. Granåsen skytehaller – status

Det ble avholdt prøveskyting i skytehallene onsdag 23. oktober. Dette ble omtalt i Adressa.

Kort om kommunens vurdering etter prøveskytingen:

Det ble tidlig våren 2024 avdekket problemer med ventilasjon av skytehallene i Granåsen ved at
kruttgasser strømmer tilbake til standplass. Kommunens kontraktspart og ansvarlig entreprenør, NCC
Building, sammen med deres underentreprenør innen ventilasjon, GK Norge AS, har siden da jobbet
med utbedringer og tilpasninger av anlegget. Anlegget er også testet med røyk og målinger i flere
omganger som et ledd i utprøving av ulike tiltak, sist onsdag 23.10. Dessverre viste testen 23.10 at
man heller ikke etter den siste ombyggingen har kommet i mål.

● 12.09.2024 hadde kommunen et møte med skytterne for å drøfte kapasitet og prinsipper for
ventilasjon. Det ble i dette møtet stilt spørsmål fra Granåsen skytehall AS ved de prosjekterte
ventilasjonsprinsippene. Skytternes innvendinger til prosjektert løsning ble gjort kjent for
entreprenøren slik at ansvarlig prosjekterende kunne ta dette med i sine faglige vurderinger
for videre arbeid med utbedringer av ventilasjonsanlegget.

● 23.10.2024 ble det avholdt prøveskyting som en fullskalatest av anlegget. Resultatet av
fullskalatesten var bedre enn tidligere tester, men fortsatt ikke tilfredsstillende.

Trondheim kommune har etter avholdt prøveskyting anmodet om at entreprenøren nå søker bistand
hos ekspertise tilknyttet relevante fagmiljøer ved NTNU eller Sintef, for å særlig sikre involvering av
rett kompetanse i den videre prosessen. Dette er fulgt opp ved at entreprenøren har tatt kontakt
med en potensiell ekstern fagressurs med bakgrunn som professor innen ventilasjon, som har
24.10.24 vært på befaring for å få et inntrykk av anlegget, og for avklare muligheten for å gi faglig
bistand i samarbeid med utførende entreprenør. Trondheim kommune var til stede innledningsvis på
denne befaringen.

Planen nå er å komme fram til en skreddersydd løsning for ventilasjon i skytehallene i Granåsen, som
er spesiell med sin store takhøyde, med hjelp av utvidet fagbistand. Skytterne vil bli invitert til en
gjennomgang av de faglige prinsippene for løsningen, før entreprenøren setter denne i bestilling og
monteres. Dette for å forankre og kvalitetssikre at ny løsning vil gi ønsket resultat. Tidligere
utbyggingsleder for Granåsen idrettspark har henvendt seg til Granåsen skytehall AS 30. oktober.

https://www.adressa.no/sport/i/vgx6eX/marerittet-i-granaasen-aapenbart-at-det-ikke-fungerte


Generelt om forholdet mellom entreprenører og Trondheim kommune som byggeherre
Det er viktig å være oppmerksom på at faglig ansvar for prosjektering og utførelse av
ventilasjonanlegget ligger hos entreprenøren (NCC) som er kommunens kontraktspart. Når deler av
en leveranse ikke er tilfredsstillende, har entreprenøren i henhold til kontrakt både rett og plikt til å
rette opp mangler.

Dersom Trondheim kommune som byggherre griper inn og beskriver ventilasjonsløsningen konkret,
vil kommunen også overta ansvar og risiko for leveransen både faglig og økonomisk. Med bakgrunn i
dette er entreprenøren derfor bedt om å knytte til seg spesialkompetanse innen ventilasjon, men
entreprenøren er fortsatt ansvarlig for prosjektering og utførelse av ventilasjonsteknisk løsning.
Entreprenøren er nå i gang med dette, og det er ikke aktuelt for kommunen å gripe inn før denne
tilnærmingen er prøvd.

Av samme grunn som beskrevet over, er det ikke aktuelt for kommunens fagfolk å beskrive løsninger.
Kommunens fagfolk har imidlertid kommet med forslag til ventilasjonstekniske løsninger som kan
fungere, men det er formelt sett opp til entreprenøren selv å vurdere dette. Hensikten med
ventilasjonen er å sikre at det er god luftkvalitet og akseptable trekkforhold der hvor mennesker
oppholder seg (på standplass og området bak). I praksis betyr dette at ventilasjonsløsningen må sikre
at luftstrømningene i skytehallen ikke blir slik at forurenset luft strømmer tilbake til standplass og
oppholdssonen bak, men transporteres til avtrekk lengre ut i skytebanen.

Behov for ekstern bistand
Etter å ha vært til stede under prøveskyting gjennomført 23.10.2024 er Trondheim kommune enig
med skytterne i at den leverte løsningen ikke er tilfredsstillende. Luftstrømningene i skytehallene går
ikke slik de skal, og det strømmer noe forurenset luft tilbake til oppholdssonen. Dette er i hovedsak
problemet som entreprenøren må løse.

Slik saken står i dag vurderer kommunen at det er helt nødvendig å bringe inn ekstern bistand for å
komme fram til en omforent tilfredsstillende løsning.

h. Politiske saker

Byråd for kultur, idrett og friluftsliv har sendt frem sak om Revidering av samarbeidsavtale mellom

Idrettsrådet i Trondheim og Trondheim kommune 2024 – 2028. Det er forventet at den kommer til til

behandling i byrådet i løpet av november, og bystyret i løpet av desember

Byråd for kultur, idrett og friluftsliv arbeider nå med en sak om streaming, jf orientering tidligere i

dokumentet.

Byråd for kultur, idrett og friluftsliv planlegger å fremme en sak om Utleiepriser kommunale
idrettsanlegg og utlån av kommunale lokaler 2025 i sammenheng med bystyrets behandling av
handlings- og økonomiplan 2025- 2028, budsjett 2025.

i. Annet



Idrettslag Beløp

Vikåsen volleyball 1 500kr  
Vestbyen IL Svømming 8 000kr  
Utleira IL 36 000kr  
Trondhjems Turnforening 12 000kr  
Trondheim sandvolleyballklubb 5 000kr  
Trondheim Judokwai 9 000kr  
Tiller IL 54 000kr  
Sverresborg idrettsforening Håndball 9 000kr  
Sverresborg Hoops 5 000kr  
Sverresborg fotball 21 000kr  
Sportsklubben Freidig 40 000kr  
Nidaros ishockey junior elite 37 000kr  
Kolstad fotball 21 000kr  
Trondheim Taekwon-do klubb 49 000kr  
Sjetne IL 13 000kr  
Ranheim idrettslag 70 000kr  
Nidaros Kyokushinkai Karateklubb 6 000kr  
Niadaros judoklubb 14 000kr  
Nidaros boksklubb 39 000kr  
Nardo FK 8 000kr  
Klæbu IL 11 000kr  
Kattem IL Fotball 169 000kr  
Idrettslaget Trond 45 000kr  
Heimdal Fotball 38 000kr  
Flatås idrettslag 9 000kr  
CSK 45 000kr  
Byåsen IL 38 000kr  
Astor Ishockeyklubb 29 000kr  
Astor fotballklubb 34 000kr  
Blussuvoll VBK 10 000kr  
AKBK 70 000kr  
Sportsklubben National 32 000kr  
Vestbyen IL fotball 90 000kr  
Heimdal Håndball 36 000kr  
NTNUI 43 000kr  
Strindheim IL 29 000kr  
Nixies Cheerteam Tr.heim 39 000kr  

Totalt 1 224 500kr  

Tildeling høst 2024 - økonomi som barriere (familier med lav betalingsevne)

Vedlegg 2.


	Innspill til idrettsrådets styremøte 30.10.24
	Referat sty nr 9-24
	Trondheim 14.11.2024
	Merk:
	Kopi av alle referat, uttalelser og sakspapirer legges fortløpende på dropbox. Meld tilbake
	hvis det er sakspapirer dere savner.
	Møteplan IRT 2024-2025 Handlingsplan IRT 2024-2025 (under arbeid)
	Anne-Lise Bratsberg /s/        Bjørn Kilskar
	leder Idrettsrådet i Trondheim      daglig leder

	Vedlegg 2 utbetaling_fordeling lav.bet høst 2024
	Ark1


